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Vraag Antwoord

Kunt u een nadere toelichting geven op de reden(en) om milieuleges te gaan 
heffen?

Woudenberg heeft relatief veel aanvragen voor milieuvergunningen. Daarvoor betaalt 
Woudenberg wel (jaarlijks) kosten aan de RUD. Deze kosten kon Woudenberg tot en 
met 2023 niet doorbelasten via de leges. Dat mag wel vanaf 2024.

Aangegeven wordt dat de kwijtschelding OZB met ingang van 2025 kan ingaan, 
aangezien de nodige acties hiervoor nodig zijn. Welke onoplosbare problemen zijn 
er om deze acties wel op korte termijn uit te voeren zodat de kwijtschelding OZB 
met ingang van 2024 kan ingaan?

De kwijtschelding kan niet meer meegenomen worden in 2024 aangezien daarvoor 
een aantal documenten aangepast moeten worden (inclusief besluitvorming). Deze 
aanpassingen gaan niet lukken voor de aanslagoplegging februari 2024. 


